

Fattoria La Striscia 【拉·斯特里西亚】酒庄 意大利中部托斯卡纳产区

• CHIANTI DOCG BERNARDINO LA STRISCIA 贝娜迪诺 基安蒂 DOCG

意大利葡萄酒怎么能没有基安蒂？在葡萄酒世界里，基安蒂红葡萄酒代表着托斯卡纳。在LA STRISCIA【拉·斯特里西亚】酒庄中有14公顷高品质葡萄园专门用于酿造基安蒂DOCG。

Fattoria La Striscia【拉·斯特里西亚】酒庄的历史可以追溯到19世纪，当时乔瓦尼·巴蒂斯塔·欧奇尼伯爵购买了该酒庄。他深深爱上了这一地区的酿酒传统，全身心致力于拓展葡萄园庄园。

2000年，酒庄推出了葡萄园架构重组方案，采用最先进的办法，为酿造高品质葡萄酒提供了必要基础。这些葡萄园的管理办法，包括冬季修剪，树冠管理，集群变薄等，并尽可能的低产量高品质。这一理念，在结合了现代化的酒窖后，使酒的品质达到了一个新的高度。

【拉·斯特里西亚】酒庄使用最佳成熟的葡萄和酵母先在搪瓷水泥大桶里发酵，苹果酸—乳酸在大橡木桶里发酵，约12个月后熟成，最后在拥有巨大的15世纪时期墙壁和拱形天花板的别墅地下酒窖里装瓶。这是一款真正的意大利经典葡萄酒，充满了暗红色水果和淡淡烟草的口感，入口柔顺，酸度恰到好处，余韵悠长。这款DOCG酒是我们为中国市场选择的第一款基安蒂，意舍是【拉·斯特里西亚】酒庄在中国和整个亚洲地区的独家授权销售公司。



Marco Gobbo visiting La Striscia 2013
马克先生2013年检验酒庄葡萄生长状况

We could not start to offer Italian wines in China without Chianti, the red wine that in the world means Toscana (Tuscany). The estate vineyards of LA STRISCIA comprise 14 hectares of high-quality vineyards dedicated to Chianti Colli Aretini DOCG.

The Fattoria La Striscia winery dates back to the 1800s, when Count Giovanni Battista Occhini purchased the Tenuta di Villa La Striscia. He was driven by a deep love for the traditions of this area and made his best efforts to develop the vineyards of the estate.



Fattoria La Striscia is recognized since 1850.
【拉·斯特里西亚】酒庄源自1850年

In 2000, the winery launched a vineyard re-structuring program, adopting the most up-to-date practices, a necessary foundation for producing wines of absolute quality. Such vineyard management practices, which feature winter pruning, canopy management, and cluster thinning, have made possible high-quality viticulture with low yields. This philosophy, in conjunction with a modernized cellar, has resulted in an even better wine.

To produce our BERNARDINO Chianti DOCG, La Striscia winery uses optimally ripe grapes which undergo fermentation with ambient yeasts **in glass-lined cement vats**. The malolactic fermentation occurs **in barriques and large oak botti**, where the wine matures for some 12 months. The wine is then bottled in the villa's underground cellars, composed of massive 15th-century walls and vaulted ceilings. A real Italian classic wine, bursting with dark red fruit and a hint of tobacco. Long smooth finish with a great touch of acidity to round it out. This DOCG is our first Chianti choice for China and **we are La Striscia winery unique Importer and Distributor in China and across Asia.**

